

Pick!
GRANDE PAPILO



01



02



04



03

UPHOLSTERED SEATING GIVES A SOFT AND COLOURFUL TOUCH TO YOUR LIVING SPACE

01. B&B ITALIA

Inspired by butterflies, the Naoto Fukasawa-designed *Grande Papilio* armchair imagines the sitter's head nestled between two wings. The chair has a swivel system and includes an ottoman footrest. Available from *colourliving*

由Naoto Fukasawa設計的*Grande Papilio*扶手椅以蝴蝶為靈感，當用家安坐其中時，頭部像被一對翼包裹其中。椅子配備旋轉系統和腳凳，於*colourliving*有售

02. EOQ

Designed by Michael Young, the *Shindo* chair is both slender and strong – thanks to its 20 layers of carbon-fibre twill weave. High-tech, elegant and as light as a feather. Find it at *Archetypal*

由Michael Young設計的*Shindo*椅子外形纖幼而堅固，並採用20層碳纖維以斜紋編織而成，兼備高科技和優雅美感，有如羽毛般輕巧。於*Archetypal*有售

03. ARMANI / CASA

The *Butler* chair is available in a selection of wood finishings and upholsteries, including the full range of soft-touch leathers and suitable Armani / Casa by Rubelli fabrics. Made in Italy. 這款*Butler*椅子備有多款木飾和襯墊以供選擇，包括各種柔軟皮革款式，以及Armani / Casa by Rubelli布藝。椅子於意大利製造。

04. JIM THOMPSON FABRICS

Sub-brand No.9's *Second Dynasty* collection offers linen-and-viscose jacquard upholstery. The *Dragon King* design reinterpreted a painting with geometric and weave patterns. Available from *ALTFIELD Interiors*

副線品牌No.9的*Second Dynasty*系列帶來亞麻黏膠提花織布。*Dragon King*布藝設計利用幾何和編織圖案重現一幅畫作。於*ALTFIELD Interiors*有售